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ØKONOMIUDVALGET
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MØDET HÆVET KL.:
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Dagsordenen omfatter punkterne fra nr. 96 til 109 incl.

De respektive sager ligger til gennemsyn i udvalgsværelse II 
i weekenden.
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FOR BYRÅDSMEDLEMMER
Pkt.nr. 99 VEDR. KOMMUNENS KOMMENDE UDBYGNINGSPLANER 
Pkt.nr. 100 OVERSIGT OVER RESTANCER 1994.
Pkt.nr. 101 BORTFALD AF BISTANDSHJÆLP YDET MOD 

TILBAGEBETALING
Pkt.nr. 102 DRIFTSTILSKUD TIL FERIEREJSEKLUBBENS BUS PÅ 

"DE TRE EGE"
Pkt.nr. 103 TEMADEBAT VEDR. DAGINSTITUTIONSOMRÅDET.
Pkt.nr. 104 UDVIDELSE AF DAGPLEJEPLADSER 
Pkt.nr. 105 BYCIRKELSAMARBEJDET, MARKEDSFØRING 
Pkt.nr. 106 REVISION AF REGIONPLAN
Pkt.nr. 107 VEDR. OPFØRELSE AF 6 ÆLDREBOLIGER I JÆGERSPRIS BY 
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Pkt„nr; 9 6
Journalnr..,. % 00,01008 B.lbnr, 18823
Sagsbehandler : GM Sagsid/lbnr. 5603

ÅRSREGNSKAB 1994
Fdm. init.

Økonomi;
Sagsfremstilling:
Økonomisk afdeling fremsender årsregnskab 1994 til godkendelse 
samt overgivelse til revision.

Der var i budgettet for 1994 indregnet en forøgelse af kassebe
holdningen på 3,7 mio.kr., samt en låneoptagelse på 8 mio.kr.

Årsregnskabet viser, at forøgelsen på grund af merudgifter på 
drift, dalende renteindtægter samt forskydninger i kortfristet 
gæld blev på 1,1 mio.kr. Til gengæld blev kommunens låneoptagelse 
begrænset til et lån på 2,1 mio.kr. som blev optaget ultimo 1994.

Jægerspris kommunes likvide beholdning udgjorde ved udgangen af 
1994 10,4 mio.kr. Heraf er de 2,0 mio.kr. i obligationer.

Regnskabsberetning 1994 eftersendes dagsorden.

Indstilling: •
Regnskabet indstilles til byrådets godkendelse.

BESLUTNING:
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Journalnr.,.. : 00.01002 B.lbnr. 18478
Pkt.nr: 97

Sagsbehandler : GM Sagsid/lbnr. 5547

BUDGETOPLÆG 1996-1999

Økonomi:
Sagsfremstilling:
Rammeoplæg/Investeringsoversigt:

Økonomisk afdeling har udarbejdet rammeoplæg for 1996-1999 og 
fremsendt disse til fagudvalgene i april måned. Rammeoplæggene, 
der er i 1995-priser, vil blive forelagt økonomiudvalget i maj 
måned.

Samtidig er investeringsoversigten for 1995-1998 udsendt til 
fagudvalgene, idet man har bedt udvalgene om at revidere over
sigten samt indsende eventuelle ønsker om nye anlægsprojekter.

Nve driftsproiekter:

Tidligere år er der indhentet oplysninger om nye projekter, som 
herefter er indgået i byrådets endelige prioritering.

Der ønskes økonomiudvalgets stillingtagen til, om der i år skal 
indhentes oplysninger om nye driftsprojekter.
Samlet budgetoplæg for 1996-1999:

Vi har nu modtaget Kommunernes Landsforenings foreløbige skøn 
over pris- og lønstigninger. Det samlede budgetforslag er derfor 
fremskrevet med disse skøn til 1996-priser.

Nedenstående bilag er vedlagt økonomiudvalgets dagsorden:

- Fremskrevet hovedoversigt over budget 1996-1999.
- Kommunernes Landsforenings foreløbige pris- og lønskøn.
- Notat vedrørende kommunens økonomi i 1995 samt 1996-1999.

ØK har behandlet sagen den 10.04.95, nr. 80.
Pkt. 80 blev behandlet før pkt. 79.

Økonomiudvalget tog oplægget til efterretning. Der ønskes ikke 
indhentet nye driftsprojekter.

Økonomi- og skatteforvaltningen den 2. mai 1995.
Forvaltningen har d.d. modtaget indenrigsministeriets forslag til 
kommunal finansieringsreform

Materialet vedlægges og vil blive gennemgået på økonomiudvalgets 
møde den 8. maj 1995.
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BESLUTNING:

Jr. nr.: _______

Bosvaret:_____

Sagen til:
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Pkt.nr: 98
Journalnr 00.01A10 B.lbnr. 18822
Sagsbehandler : MH Sagsid/lbnr. 5602 Fdm. init.

RETNINGSLINIER FOR AFHOLDELSE AF JUBILÆUM 
FOR BYRÅDSMEDLEMMER

Økonomi:
Sagsfremstilling:
På økonomiudvalgets møde den 13. marts 1995 besluttede udvalget,
...at der udarbejdes retningslinier hvorefter udelukkende medlem
skab af byrådet kan udløse jubilæum. Ved beregning af jubilæumsda
toen kan ske sammenlægning af afbrudte perioder. Økonomiudvalget 
ønsker kun at markere 25 års jubilæum. Økonomiudvalget ønkser 
ikke, at der afholdes reception men ønsker at give gave svarende 
til 50 års fødselsdag".

På denne baggrund kan oostilles følgende forslag til retnings
linier:

1. Kun medlemskab af byrådet udløser jubilæum.

2. Der afholdes kun jubilæum efter 25 års medlemskab af byrå-

3. Ved beregning af jubilæumsdatoen kan ske sammenlægning af 
afbrudte perioder. Dog medregnes ikke perioder, hvor 
medlemmet midlertidigt har været indkaldt som stedfor
træder.

4. 25 års Jubilæum markeres ved gave svarende til 50 års fød-

Indstilling:
Retningslinierne forelægges til økonomiudvalgets godkendelse. 

BESLUTNING: _

det.

selsdag.
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Pkt.nr: 99
Journalnr.... : 16.18.05 B.lbnr. 18810
Sagsbehandler : JK Sagsid/lbnr. 5601 Fdm. init.

VEDR. KOMMUNENS KOMMENDE UDBYGNINGSPLANER

Økonomi:
Sagsfremstilling:
Ved skrivelse dateret 20. april 1995, retter Jægerspris Lægecenter 
v/ Allan Jensen, en forespørgsel om kommunens udbygningsplaner 
indenfor de næste ca. 5 år.

Årsagen til henvendelsen er at Jægerspris Lægecenter i dag er en 
4-læges praksis, og såfremt der sker tiltagende tilflytning til 
kommunen vil det skulle ændres til en 5-læges praksis.

Samtidig anmodes økonomiudvalget om, at man af hensyn til en evt. 
kommende udvidelse af praksissen, tager en forhandling med Læge- 
centret før man evt. disponerer over de sidste 2 tilbageværende 
lokaler i Lægecentret som kommunen råder over.

Økonomi- og skatteforvaltningen den 2. mai 1995.
Jægerspris kommune har p.t. ikke en revideret boligudbygningsplan 
samt en tilhørende befolkningsprognose hvorfor en konkret besva
relse af Jægerspris Lægecenters henvendelse ikke kan foretages.

Forvaltningen skal foreslå, at det meddeles Jægerspris Lægecenter, 
at Jægerspris kommune står overfor en revision af kommuneplanen 
herunder vedtagelse af en udbygningsplan, udarbejdelse af befolk
ningsprognose m.v.. Det vil derfor være mest naturligt, at økono
miudvalget besvarer henvendelsen konkret når der foreligger en 
befolkningsprognose på baggrund af en vedtaget boligudbygnings
plan.

BESLUTNING:

Øk:o
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Journalnr.... : 00.01030 Bolbnr. 4514
Sagsbehandler : MS Sagsid/lbnr. 3497

OVERSIGT OVER RESTANCER 1994.

Økonomi:

Pkt.nr: 100 

Fdm. init.

Sagsfremstilling:
OVERSIGT OVER RESTANCER 1994.

Opgørelsesdato: 30.6.94 30.9.94 31.12.94 31.3.95

BOLIGSIKRING: 
Antal restancer 
Restance i kr.

45
142.075

49
137.664

53
158.829

37
159.048

EJD.SKAT -INDEV. ÅR 
Restance i kr. 190.108 142.988 7.604 124.674

BIDRAG:
Antal restancer 
Restancer i kr.

289
8.548.314

257
8.824.315

288
8.835.500

276
8.468.147

BISTANDSHJÆLP: 
Antal restancer 
Restancer i kr.

453
4,601.285

502
4.630.191

536
4.578.161

381
4.566.534

KRAV ANDRE KM.: 
Antal restancer 
Restancer i kr.

357
2.012.443

401
1.796.171

425
1.659.100

349
1.328.765

DAGINST -INDEV. ÅR: 
Restancer i kr. 1.024.554 911.375 841.573 1.073.947

B- OG RESTSKATTER: 
Antal restancer 
Restancer i kr.

620
14.418.044

489
12.292.898

571
15.134.142

560
13.805.098

Skatteafdelingen den 2. mai. 1995.
Det indstilles, at ovennævnte tages til efterretning.
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Pkt.nr: 101
Journalnr 16.01.00 B.lbnr. 16886
Sagsbehandler : PH Sagsid/lbnr. 5319 Fdm. init.

BORTFALD AF BISTANDSHJÆLP YDET MOD 
TILBAGEBETALING

Økonomi: 80.879,75 kr.

Sagsfremstilling:
Fra pantefogeden har forvaltningen modtaget en restanceliste på 
en række personer, hvor tilbagebetalingskravet efter bistandslo
ven er bortfaldet eller forældet. Opgørelsen, der er udarbejdet 
af pantefogeden primo marts. 1995 udgør 7 restanter, der 
tilsammen skylder ialt kr. 80.879,75.

Efter 5 år indtræder forfaldelsesreglen hvorved kravene forældes. 
Bortfaldsreglen kan ikke fraviges, og 5 års fristen kan ikke 
forlænges. De sociale myndigheder skal af egen drift påse, at der 
ikke kan foretages afkrævning af bortfalden tilbagebetalingskrav. 
Det må således konstateres, at der for nogen af restanterne er 
tale om manglende betalingsevne, og for andre er kravet forældet, 
inden betalingsaftalen er indgået.

Fællesforvaltningen anbefaler således, at beløbet på kr.
80.879,75 for 7 restanter afskrives og sagen oversendes til øko- 
nomiudvalget/byrådet til endelig godkendelse.

SU har behandlet sagen den 25.04.95. nr. 30.
Fællesforvaltningens anbefaling om afskrivning af 80.879,75 
kr. fremsendes til økonomiudvalget med anbefaling.

BESLUTNING:

Jr. nr.: _

Besvaret:
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Pkt.nr: 102
Journalnr.... : 16,00.00 B.lbnr. 18683
Sagsbehandler : PH Sagsid/lbnr. 5578 Fdm.. init.

DRIFTSTILSKUD TIL FERIEREJSEKLUBBENS BUS PÅ 
"DE TRE EGE"

Økonomi;
Sagsfremstilling:
Økonomiudvalget har tidligere godkendt at der ydes et årligt 
driftstilskud på 20.000 kr. til beboernes ferierejskeklub.

Begrundelsen for at yde driftstilskuddet til ferierejseklubbens 
bus var, at plejehjemmets beboere fremover blev transporteret 
med bussen til besøg hos tandlæge, optiker, læge m.v.

På revisionens foranledning har sundhedsafdelingen taget drifts
tilskuddet til busforeningen op til fornyet overvejelse.

Efter busforeningens opgørelse anvender sundhedafd. minibussen 
til:

1. Kørsel for den delvis skærmede enhed
2. Kørsel til sygehus- speciallæge
3. Udflugter og ture med beboerne.

I 1994 er der kørt 14.205 km.

Fra d. 1. januar 1995 har beboerne fået udbetalt pension. Derfor 
vil der ikke fremover forekomme kørsel med minibussen til sygehus 
og speciallæge.

Sundhedsafdelingen har i 1991,1992,1993 og 1994 betalt 20.000 kr. 
pr. år, men desværre er det kun i 1991, der har været givet be
villing til dette beløb. Desuden fremgår det, at kørebøger ikke 
er udfyldt godt nok, så det er vanskeligt at få et ordentligt 
overblik over formålet med kørslen.

Sundhedsafdelingen skal derfor anbefale, at der fremover laves en 
speciel køreseddel, hvoraf skal fremgå:

1. De kørte kilometer fra start til slut.
2. Hvem der har kørt bussen.
3. Formål med kørslen.

Bestyrelsen må ud fra disse køresedler lave et specificeret 
regnskab over brug af minibussen, og regnskabet må godkendes på 
den årlige generalforsamling i ferierejseklubben.

Det foreslås samtidig, at sundhedsafdelingen fremover betaler 
efter statens takster, når bussen bruges til de formål, der er 
skitseret i vedtægterne for Ferierejseklubben og Minibusfore
ningen.

Der afsættes 20.000 kr. i budgettet specielt beregnet til dette 
formål, og der afregnes, når køresedlerne er godkendt i bestyrel
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sen.

Fællesforvaltninaen d. 19. april 1995

Forvaltningen indstiller sundhedsafdelingens ændringer med køre- 
sedler samt afregning efter statens takster til godkendelse.

Det foreslåes samtidig, at næstformanden for socialudvalget Ernst 
Jelstrup indtræder i ferierejseklubbens bestyrelse.

SU har behandlet sagen den 25,04.95, nr. 26.
Bevilling af det afholdte driftstilskud på kr. 20.000,- pr. år 
for årene 1992, 1993 og 1994 anbefales overfor økonomiudvalg 
og byråd.

Forvaltningens indstilling af 19. april 1995 anbefales.

BESLUTNING:
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Journalnr.... ; 16.06.00 B.lbnr. 17726
Sagsbehandler : PH Sagsid/lbnr. 544 6
TEMADEBAT VEDR. DAGINSTITUTIONSOMRÅDET.

Pkt.nr: 103

Fdm. init.

Økonomi:
Sagsfremstilling:
Udvalget har oprindeligt aftalt, at der skal afholdes en tema
debat vedr. daginstitutionsområdet den 1. marts d.å.
Temadebatten den 1. marts d.å. er aflyst, og afholdes istedet 
henholdsvis den 22. februar og 22. marts. Det skal bemærkes, 
at temadebatten den 22. februar sker efter udvalgets møde med 
daginstituionslederne.
Børne- og kulturudvalget har behandlet sagen den 22.02.95, nr, 31.
Datoen den 22. marts ændres til den 3. april 1995 kl. 8 - 10. 
Fællesforvaltningen den 28. marts 1995.
Der vil inden mødet blive eftersendt et revideret oplæg til 
temadebatten på daginstitutionsområdet.
Børne- og kulturudvalget har behandlet sagen den 03.04.95, nr. 51._ 
Oplæg gennemgået og drøftet.
Fællesforvaltningen den 7. april 1995.
Sagen medtages påny til udvalgets drøftelse af aktuelle problem- 
stillinger/løsningsmuligheder jfr. oplæg til temadebatten.
Børne- og kulturudvalget bedes tage stilling til det videre forløb 
af institutionsplanlægningen.
Børne- og kulturudvalget har behandlet sagen den 19.04.95, nr. 54.
Børne- og kulturudvalget anmoder forvaltningen om oplæg og 
beregning af følgende akutløsninger:

1. Vester Mose - fritidsklubpladser etableres midlertidigt i
"Hermon".

2. Kragebakken - benyttelse af mindre lokaler på Solbakke
skolen til fritidsklubpladser.

3. " - undersøgelse af pavillion mulighed til
klubpladser.

Oplæg og beregninger medtages til økonomiudvalgets møde den 8. 
maj 1995.
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BESLUTNING:
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Journalnr.... : 16.06.04 B.lbnr. 18872
Sagsbehandler : PH Sagsid/lbnr. 5611

UDVIDELSE AF DAGPLEJEPLADSER

Pkt.nr: 104

Fdm. init.

Økonomi:
Sagsfremstilling:
På byrådets møde den 18. april d.å. besluttede man følgende:

"Byrådet godkender en opnormering af dagplejen med 8 pladser samt 
1 plads i Gerlev børnehave.

Det godkendes samtidig at de på investeringsoversigten afsatte 
500.000 kr. overføres til driftsmidler samt, at forvaltningen 
bemyndiges til at udvide dagplejenormeringen indenfor den reste
rende økonomiske ramme."

Fællesforvaltningen den 3, mai 1995.
Børne- og kulturudvalget har på sit møde den 19. april d.å. 
anbefalet, at bemyndigelsen til forvaltningen til at udvide 
pladsantallet i dagplejen også må omfatte en bemyndigelse til at 
udvide antallet i daginstitutionerne indenfor den skitserede 
økonomiske ramme.

BESLUTNING:

Jr. nr.:
Besvaret: 

Sagen til:
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Pkt.nr: 105
Journalnr.... : 00.13 B.lbnr. 18860
Sagsbehandler : SA Sagsid/lbnr. 5608 Fdm. init.

BYCIRKELSAMARBEJDET, MARKEDSFØRING

Økonomi:
Sagsfremstilling:
Borgmestrene drøftede på møde den 30. marts 1995 et forslag om 
fælles markedsføring af bycirkelkommunerne "(Pæren)", (referat 
vedlagt).

Der er senere nedsat en arbejdsgruppe med henblik på at få 
beskrevet opgavens omfang, indhentet priser, oplæg m.v..

Det arbejde er ikke færdigt endnu. Da sagen igen skal drøftes på 
borgmestermødet den 12. juni 1995, foreslåes en principiel drøf
telse i økonomiudvalget med henblik på at meddele borgmesteren et 
"mandat" til dette møde.

Foreløbige overvejelser inden for samarbejdet er som følger:

1. Det opfattes som rimeligt, at de stationsnære kommuner betaler 
mere (2 x ) end de øvrige (Slangerup, Jægerspris og Skibby).

2. En rimelig indsats formodes at indebære at de stationsfjerne 
kommuner skal betale op til 3 kr./år pr. indb. i 2 år, - der
efter 1 kr./år.

3. Markedsføringen skal ske med henblik på at give området en fæl
les identitet og det nærmere indhold planlægges i cirkelsammen
hæng. Markedsføringen tænkes bredt, - erhverv, turisme, boliger 
o .s .v..

4. Markedsføringsindsatsen inden for 2 år vil formentlig få en 
maksimalramme på 1.6 mio. kr. (eller EU udbud).

BESLUTNING:
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Pkt„nr: 106
Journalnr.. . . : 01.01.02 B.lbnr. 18436

Sagsfremstilling:
Frederiksborg Amt har den 28/2 1995 indkaldt til et uformelt møde 
om kommunens ønsker til den forestående regionplanlægning. Mødet 
er på teknikerplan, når et Regioplanforslag er udarbejdet vil 
forslaget blive forelagt til politisk godkendelse. Amtet vil i 
forbindelse med denne offentlighedsfase arrangere borgermøder m.v.
Teknisk chef foreslår, at der allerede i denne tidlige fase sker 
inddragelse af et lidt bredere bagland, - således:
1. Møde med amtets teknikere. Fra kommunen deltager

a. Plan og budgetgruppen.
b. Teknisk chef, Søren Andersen.

2. Efter mødet drøftes sagen i chefgruppen.
3. Erhvervs- og turismegruppen indkaldes med henblik på 

"ideopsamling”„
4. Det samlede undput til regionplanarbejdet samles og gennemgåes 

i ØK (suplering sker).
5. Der meldes tilbage til Frederiksborg Amt.
ØK har behandlet sagen den 11.04.95, nr. 85.
Punktet incl. tidsplan fremsendes til byrådet til orientering. 
Teknisk Forvaltning den 11. april 1995,
Der bliver indkaldt til møde i Erhvervs- og turismegruppen torsdag 
den 27. april kl. 16.00 for ideindsamling.
På økonomiudvalgsmøde den 8. maj gives en kort orientering fra 
dette møde.
Der er møde mellem kommunen og amtets teknikere torsdag den 11. 
maj .
Sagen drøftes i chefgruppen onsdag den 17. maj.
Der sendes foreløbig kommentar til Frederiksborg Amt inden den 1. 
juni med forbehold for økonomiudvalg og byrådets beslutning.
Økonomiudvalg og byråd tager stiling til kommentarer i juni møder
ne .
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Byrådet har behandlet sagen den 18.04.95, nr, 90.
Taget til efterretning.

Byrådet vedtog, at tilkendegive overfor Frederiksborg amt, at 
tidsplanen vedr. den forestående regionplanlægning er for 
stram.

"Bycirkelkommunerne"/"sekskommunekredsen" tilskrives tillige 
om sagen.

Teknisk forvaltning den 2. maj 1995.
Sagen har været behandlet på møde i udvalget for teknik og miljø 
den 27. april 1995. Samme dato er sagen behandlet af erhvervs- og 
turistgruppen.

Fra disse møder er sammenfattet et notat der vedlægges til 
orientering.

Notatets indhold påtænkes anvendt i en senere svarskrivelse til 
amtet.

Den 11. maj 1995 afholdes herefter møde med amtet.
Sagen drøftes igen i turist- og erhvervsgruppen den 15. maj 1995. 
Forslag til høringssvar til amtet forventes forelagt til byråds
mødet den 20. juni 1995.

Det bemærkes at Frederiksborg amt og Bycirkelkommunerne er til
skrevet jvf. byrådets beslutning dateret 18. april 1995.

BESLUTNING:

Jr. nr.: _  

Besvaret:
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Journalnr.... ;
Sagsbehandler ; 
VEDR. OPFØRELSE

Pkt.nr: 107
02.00.00 B.lbnr. 17074
SA Sagsid/lbnr. 5360
AF 6 ÆLDREBOLIGER I JÆGERSPRIS BY

Økonomi;
Sacrs fremstilling:
Den 21. marts 1995 har der været afholdt licitation på byggeriet.
Da licitationsresultatet overskred rammebeløbet har der været 
afholdt forhandlinger med de billigeste tilbudsgivere.
Der er herved opnået såkaldte "tekniske besparelser" på kr. 
178.630.
Disse besparelser vil ikke påvirke byggeriets funktion eller 
æstetik.
Den nedsatte følgegruppe har herefter fået forelagt resultatet på 
et møde den 10. april 1995. Følgegruppen kan udpege besparelser på 
op til kr. 159.745. Der er her tale om besparelser der væsentligt 
ændrer på byggeriets kvalitet og funktion.
Bygherren (Dansk boligselskab) samt arkitektfirmaet Mangor & Nagel 
A/S fremsender herefter den 25. april 1995 2 alternative 
løsningsforslag, der på forskellig måde tilvejebringer økonomisk 
balance. Samtidig fremsendes til principiel beslutning 2 
forskellige "Skema B løsninger".
Alternativ l. de væsentlige konsekvenser, se iøvrigt bilacr 1.
a. Alternativet forudsætter at der godkendes en 7 % overskridelse 

af rammebeløbet (283.000 kr.). Kommunen skal betale 100 % i 
ydelsesstøtte af dette beløb, d.v.s. ca. 6.000 kr./år.

b. Der skal (kun) udmeldes funktionsbesparelser på 23.870 kr.
c. Kommunens grundsalgspris fastholdes til 283.000 kr. eller

166 kr./m2. (7 %• af byggesum), som tidligere forudsat.
d. Huslejen pr. bolig stiger ca. 2.000 kr.
Alternativ 2, de væsentlicre konsekvenser, se iøvrigt bilag 2.
a. Kommunens grundsalgspris reduceres til 151.000 kr. eller 

88 kr./m2.
b. Der skal findes "funktionsbesparelser" på kr. 159.745. 
Sammenstilling af de to alternativer, - kommunens netto udg.

Alt. 1 
kr.

Alt. 2 
■ kr.
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Grundkapitallån (7 %) 283.010 263.200
Servicearealer 376.000_________ 349.000

Brutto kommunen 659.010 612,200
Grundsalg - 283.010_______ 151.010

Netto kommunen 376.000 461.200

Difference 85.200

Konkluderende.
Kommunens besparelse på kr. 85.200 samt et bedre byggeri taler for 
alternativ 1. Disse fordele modsvares af en merudgift i kommunal 
ydelsesstøtte på ca. kr. 6.000 pr. år, samt en merudgift på 6 x 
2.000 kr. = 12.000 kr/år for de seks lejere.

BESLUTNING: ÆjU ciCC

k
/ t y

/

7 / f Ø Ø C ?  / Z y  ̂

Jr. nr.: ________

Besvaret:______

gentil: 2 ^
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Pkt.nr: 108
Journalnr 00.01A01 B.lbnr. 11708
Sagsbehandler : LL Sagsid/lbnr. 4660 Fdm. init.
UDARBEJDELSE AF EN KOMMUNAL MÅLSÆTNINGSPUBLIKATION

Økonomi;
Sagsfremstilling:
SF anmoder om, at følgende punkt optages på økonomiudvalgets 
første møde i januar til beslutning og endelig afgørelse i 
byrådet:
I forbindelse med tema-debatter i byrådet og målsætningsdebatter i 
decentraliserede områder tilrettelægges arbejdet ud fra en ensar
tet procedure, således at der kan udfærdiges en samlet kommunal 
målsætningspublikation. Publikationen skal indeholde mål- og ram
mebeskrivelser på de kommunale ansvarsområder og skal tjene som 
redskab til at skabe mere sammenhæng i de politiske vedtagelser og 
give større gennemskuelighed i den politiske prioritering.
SF foreslår, at arbejdet udfærdiges efter følgende fremgangsmåde: 
De relevante fagudvalg udarbejder i forbindelse med tema-debatter 
målsætnings- og rammebeskrivelser inden for hvert af deres områ
der, hvorefter de debatteres og udsendes til samtlige husstande i 
Jægerspris.
Målsætningspublikationen revideres hvert år i forbindelse med 
budgetvedtagelsen.
Alle tilflyttere tilsendes et eksemplar af den kommunale 
målsætningspublikat ion.
Begrundelse;
Netop i forbindelse med beslutningen om en arbejdsform, der i 
højere grad tilgodeser byrådets overordnede opgaver, er det 
vigtigt, at disse bliver kendte og synlige for borgerne og for 
lederne af de decentraliserede områder.
En kommunal målsætningspublikation vil tjene til at afgrænse områ
derne mellem den kommunale belsutningskompetence og de decentrali
serede områder tydeligere og vil således kunne medvirke til at 
gøre antallet af misforståelser omkring beslutningskompetence 
mindre. Samtidig fastholdes byrådet i beslutningen om at ville 
tage overordnede målsætnings- og rammedebatter, hvilket er forud
sætningen for en effektiv styring, når decentralisering og demo
kratisering af beslutningerne er nøgleord.
ØK har behandlet sagen den, 10.01.93, nr, 4,
Økonomiudvalget tager sagen op senest 1/5-1995 til vurdering 
af det hidtidige temaarbejde med henblik på evt. udgivelse af 
en målsætningspublikation.
Chefgruppen den 2, mai 1995.
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Der ønskes økonomiudvalgets stillingtagen til, på baggrund af de 
temadebatter som er afholdt i 1994 og til dato i 1995, om der 
ønskes igangsat en målsætningspublikation som husstandsomdeles.

Såfremt økonomiudvalget ønsker at fremme det af SF fremsatte 
forslag foreslåes sagen oversendt og behandlet af fagudvalgene.

Materialet fra de afholdte temadebatter i 1994 og til dato i 1995 
ligger som bilag i sagen.

BESLUTNING:

^ U s t  cr
/Al ~

/prs*

Jr. nr.: ------ ------- “
Besvaret:------- ------- -------- -
Paaen til:. S C /C tt̂ *----------
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Pkt.nr: 109
Journalnr.,.. : 00.01 B.lbnr. 1376
Sagsbehandler : LL Sagsid/lbnr, 1361 Fdm. init.
MEDDELELSER FRA:

Økonomi:
Sagsfremstilling:
a . Formanden
b. Øvrige medlemmer
c . Kommunaldirektør 
BESLUTNING:
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Dagsorden for LUKKET møde i

ØKONOMIUDVALGET
mandag den 08.05.95 , kl. 14.30, udvalgsværelse nr.II

DAGSORDEN FOR MØDET?
3DR. HK-KLUBBENS NEDLÆGGELSE.Pkt.n r . 110

Pkt.nr. 111
Pkt.nr. 112
Pkt.nr. 113
Pkt.nr. 114
Pkt.nr. 115
Pkt.nr. 116
Pkt.nr. 117
Pkt.nr. 118
Pkt.nr. 119
Pkt.nr. 120
Pkt.nr. 121

OMBYGNING AF FEMHØJ VANDVÆRK 
IDOMMEN MATR. NR. 4E, GERLEV

BY, BELIGGENDE
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Journalnr---  : 81.00.00 B.lbnr. 18849
Sagsbehandler : LL Sagsid/lbnr. 5606

VEDR. HK-KLUBBENS NEDLÆGGELSE.

Pkt.nr: 110

Fdm.. init.

Økonomi:
Sagsfremstilling:
Den 2. maj 1995 har kommunaldirektør Laila Lund modtaget HK-klub- 
bens skrivelse af 28. april 1995. Det oplyses heri blandt andet, 
at klubben er nedlagt samt at HK trækker sig ud af samarbejdsud
valget .

Notat med underbilag som ikke tidligere er udsendt til økonomiud
valgets medlemmer vedlægges som bilag til dagsordenen.

Sagen forelægges økonomiudvalget til orientering og drøftelse af 
den videre procedure.

Jr. nr.:

Rosvaret: 

G agen til:



JÆGERSPRIS KOMMUNE
ØKONOMIUDVALGET

Dato
08.05.95

Side
3

Journalnr.... ; 13.02.00 B.lbnr. 16646
Sagsbehandler : EJ Sagsid/lbnr, 5291
TILSLUTNING TIL OFFENTLIG VANDFORSYNING

Økonomi:
Sagsfremstilling:

Pkt.nr: 111 

Fdxn. init.
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Pkt.nr: 112
Journalnr.... : 01.07.04 B.lbnr. 15805
Sagsbehandler : AS Sagsid/lbnr. 5172 Fdm. i
HELÅRSBEBOELSE AF SOMMERHUS

Økonomi t
Sagsfremstilling:

Matr. nr. 27 c, Gerlev
ansøger i skrivelser af 25.02.94 og 11.08.94 om tilladelse til 
helårsbeboelse af ovennævnte sommerhusejendom beliggende i 
landzone. Sommerhusets status ønskes ændret fra sommerhus til 
helårshus.
Som begrundelse for ansøgningen anføres:
- at sommerhuset blev overtaget i 1988
- at ansøgeren modtager folkepension.
- at ansøgeren siden 1980 har modtaget højeste førtidpension/
- at ansøgeren lider af (lægeattest).
Forvaltningens bemærkninger:
Amtet er zonemyndighed.
Sommerhuset er opført i 1963 og er på 65 m2.
På de nærmeste ejendomme er der helårsboliger og en feriekoloni.
I vejledning til planloven nævnes, at landzonemyndigheden kan 
meddele personlig tilladelse til helårsbeboelse i et "sommerhus
område " i landzone i tilfælde af at området kan sidestilles med 
et planlagt sommerhusområde, samt at ansøgeren opfylder § 41 for 
pensionister.
Indstilling: Det Indstilles til ØK/byråd, at Jægerspris kommune 
overfor amtet anbefaler, at der meddeles tilladelse jf. plan
loven til, at ejendommen anvendes til helårsbolig.
Såfremt amtet meddeler den ansøgte tilladelse, vil ejendommen 
også ved ejerskifte kunne anvendes til helårsbolig.
TU har behandlet sagen den 29.09.94, nr. 310.
Indstillingen godkendes såfremt bygningsinspektøren kan 
godkende sagen.
Bygningsinspektøren den 13,10.94,
Syn foretaget.
Ejendommen kan godkendes som helårsbolig.
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Byrådet har behandlet sagen den 15.11.94, nr. 297.
Byrådet godkender at fremsende sagen til amtet med anbefaling. 

Teknisk forvaltning den 18»04.95.
Frederiksborg Amt fremsender skrivelse den 31.03.95, hvori der 
gives afslag på ansøgning om, at matr. 27 c, Gerlev skulle 
ændre status fra sommerhus til helårshus.

Ansøgningen var fremsendt med anbefaling fra Jægerspris kommune.

Amtets Miljø- og Teknikudvalgs beslutning gør det således ikke 
muligt, at huset kan ændre status. Udvalget har dog vurderet, 
at man i dette tilfælde er sindet at meddele personlig dispensa
tion. Retten til helårsbeboelse tinglyses på ejendommen på ejer
ens bekostning og gælder således kun så længe
ejer ejendommen. Ved salg af huset bortfalder retten til helårs
beboelse

Begrundelsen for afslaget er, at det ansøgte strider mod hoved
formålet i planlovens landzonebestemmelser. Herefter skal land
zonen friholdes for al anden bebyggelse/benyttelse end den, der 
er nødvendig for driften af landbrug og byspredning skal modvir
kes. Ansøgninger om ændret anvendelse af sommerhuse i landzone 
til helårsbeboelse, behandles som nyopførelse af et helårshus.

Afgørelsen kan påklages inden 4 uger til Naturklagenævnet af 
enhver med retlig interesse i sagens udfald, jf. planlovens §
58, stk. 3 og 4.

Forvaltningens bemærkningers
Ejeren af Fagerkærsvej 8 har den 11.04.95 påklaget Amtets afslag 
på statusændring fra sommerhus til helårshus. Ejeren vil dog 
være tilfreds med en personlig dispensation, hvis han ikke får 
medhold i sin anke.

Udvalget kan behandle afgørelsen på 2 måder:

1. Amtets afgørelse tages til efterretning.

2. Udvalget kan følge sin anbefaling af ansøgningen op med 
at påklage Amtets afslag.
En anke fra udvalget må sendes umiddelbart efter mødet for 
at være rettidig ( sidste frist 28.04.95 ) og med forbehold 
for byrådets beslutning om evt. anke over afgørelsen.

Indstilling: Det Indstilles til ØK/byråd, at Jægerspris kommune 
påklager Amtets afslag. En foreløbig anke vil blive sendt til 
Naturklagenævnet umiddelbart efter mødet i TMU den 27.04.95.

TU har behandlet sagen den 27.04.95, nr. 109.
Indstillingen tiltrædes.

BESLUTNING:
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Pkt.nr: 113
Journalnr.... : 01.07.04 B.lbnr. 15806
Sagsbehandler : AS Sagsid/lbnr. 5173 Fdm. init.
HELÅRSBEBOELSE AF SOMMERHUS

Økonomi :
Sagsfremstilling:

Matr. nr. 3 d, Over Dråby
ansøger i skrivelse af 12.09.94 om tilladelse til helårsbeboelse 
af ovennævnte sommerhusejendom beliggende i landzone. Sommerhu
sets status ønskes ændret fra sommerhus til helårshus,.
Som begrundelse for ansøgningen anføres:
- at ejendommen er ejet siden 01.06.86 og er på 3 tdr. land.
- at ejendommen er en naturgrund med tilvokset ellesump og 

ligger i landzone,
- at ejendommen ligger midt i et område med helårsanvendelse få 
hundrede meter fra Over Dråby landsby,

- at sommerhuset er egnet til helårsanvendelse, der er egen 
brønd, samt afløb til nedsivningsanlæg,

- at ansøgerne ikke er gift, men har boet 14 år i kommunen og 
føler sig knyttet til egnen.

Forvaltningens bemærkningers
Amtet er zonemyndighed.
Sommerhuset er genopført i 1978 efter brand og er på 50 m2. 
Hovedstadsrådet godkendte genopførelsen af sommerhuset mod, at 
der blev tinglyst en deklaration om benyttelse kun til 
sommerhus.
Ansøgerne har været tilmeldt sommerhuset siden 01.09.87.
Ejendommen grænser på et kort stykke op til sommerhusområdet 
Over Dråby Strand, men har ellers helårshuse/landbrug som 
nærmeste naboer.
Indstilling: Det Indstilles til ØK/byråd, at Jægerspris kommune 
overfor amtet anbefaler, at der meddeles tilladelse jf. plan
loven til, at ejendommen anvendes til helårsbolig.
Såfremt amtet meddeler den ansøgte tilladelse, vil ejendommen 
også ved ejerskifte kunne anvendes til helårsbolig.
TU har behandlet sagen den 29.09.94, nr. 311.
Indstillingen kan godkendes såfremt bygningsinspektøren intet 
har at indvende.
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Bygningsinspektøren den 13.10,1994.
Syn foretaget.
Ejendommen kan godkendes som helårsbolig.

Byrådet har behandlet sagen den 15.11.94, nr, 298.
Byrådet godkender at fremsende sagen til amtet med anbefaling. 

Teknisk forvaltning den 18,04,95.
Frederiksborg Amt fremsender skrivelse den 31.03.95, hvori der 
gives afslag på ansøgning dm, at matr. 3 d, Over-Dråby skulle 
ændre status fra sommerhus til helårshus.

Ansøgningen var fremsendt med anbefaling fra Jægerspris kommune.

Begrundelsen for afslaget er, at det ansøgte strider mod hoved
formålet i planlovens landzonebestemmelser. Herefter skal land
zonen friholdes for al anden bebyggelse/benyttelse end den, der 
er nødvendig for driften af landbrug og byspredning skal modvir
kes. Ansøgninger om ændret anvendelse af sommerhuse i landzone 
til helårsbeboelse, behandles som nyopførelse af et helårshus.

Afgørelsen kan påklages inden 4 uger til Naturklagenævnet af 
enhver med retlig interesse i sagens udfald, jf. planlovens §
58, stk. 3 og 4.

Forvaltningens bemærkninger:
Ejererne af har meddelt, at De allerede har
påklaget Amtets afgørelse.

Udvalget kan behandle afgørelsen på 2 måder:

1. Amtets afgørelse tages til efterretning.

2. Udvalget kan følge sin anbefaling af ansøgningen op med 
at påklage Amtets afslag.
En anke fra udvalget må sendes umiddelbart efter mødet for 
at være rettidig ( sidste frist 28.04.95 ) og med forbehold 
for byrådets beslutning om evt. anke over afgørelsen.

Indstilling: Det Indstilles til ØK/byråd, at Jægerspris kommune 
påklager Amtets afslag. En foreløbig anke vil blive sendt til 
Naturklagenævnet umiddelbart efter mødet i TMU den 27.04.95.
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Journalnr.... : 81.14.01 B.lbnr. 18851 
Sagsbehandler : MH Sagsid/lbnr. 5607
BEFORDRINGSGODTGØRELSE TIL BYRÅDSMEDLEMMER

Pkt.nr: 114

Økonomi:
Sagsfremstilling:
Jægerspris byråd vedtog, i forbindelse med konstitueringen af det 
nye byråd efter kommunalvalget i 1993, vederlagsregler for byråds
medlemmer m.v.. I disse vederlagsregler er indeholdt bestemmelser 
for befordringsgodtgørelse.
For befordringsgodtgørelse er bl.a. anført følgende:
"X forbindelse med befordring til og fra møder, kurser og arrange
menter gælder følgende:

Byrådets medlemmer og andre medlemmer af udvalg, nævn og kommissi
oner (valgt uden for dets midte,) er berettiget til befordrings
godtgørelse ved befordring til og fra møder og lignende."

Indførelse af bestemmelser om befordringsgodtgørelse i vederlags - 
regler for byrådsmedlemmer har hjemmel i "Lov om kommunernes Sty
relse" § 16A, stk. 8, hvori er anført:
"Kommunalbestyrelsen kan yde befordringsgodtgørelse samt godtgø
relse for fraværelse fra hjemstedet i forbindelse med varetagelse 
af kommunale hverv. "
I kommentarerne til § 16A, stk. 8 i styrelsesloven er, angivet:
"Bestemmelsen giver alene adgang til dækning af positive udgifter 
i forbindelse med varetagelsen af hvervet som kommunalbestyrelses - 
medlem m.v., d.v.s. omkostningsdækning, jfr. Indenrigsministeriets 
cirkulære nr. 64 af 28. april 1981. Dog vil der kunne fastsættes 
generelle godtgørelsessatser, når blot det sker under hensyn til 
de faktiske omkostninger".
Af Indenrigsministeriets cirkulære nr. 64 af 28 april- 1981 fremgår 
at det alene er positive udgifter, som kan dækkes.
Jægerspris Kommune har ved henvendelse til kontorchef Hans Otto 
Jørgensen, Kommunernes Landsforening (KL) og til fuldmægtig Stig 
Torp Henriksen fra Indenrigsministeriets 4. kontor (IM) søgt klar
lagt hvad der er indeholdt i begrebet "positive udgifter". Både KL 
og IM fortolker "positive udgifter" som udgifter, der adskiller 
sig fra normale udgifter. Der kan herefter opstilles følgende 
grundbetingelser for at kunne opfylde styrelseslovens- betingelser 
for at få befordringsgodtgørelse:

udgifterne skal kunne henføres til varetagelse af et kommunalt 
hverv
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Udgifterne skal være "positive udgifter", d.v.s. adskille sig 
fra normale udgifter.

KL gav følgende eksempel for at illustrere forskellen på normale 
udgifter og udgifter udover det normale:

a. Et byrådsmedlem kører fra arbejdssted til møde i kommunen.
Efter mødet kører vedkommende hjem. Her er der ikke tale 
om udgifter udover det normale, og der kan ikke udbetales 
befordringsgodtgørelse.

b. Et byrådsmedlem kører fra arbejdssted til møde i kommunen og 
efter mødet tilbage til arbejdssted. Der er her tale om udgif
ter udover det normale.'Der kan udbetales befordringsgodtgø
relse .

Denne fortolkning er i fuld overensstemmelse med den udmøntning af 
bestemmelserne i praksis, som kommunens administration har fulgt 
siden vederlagsreglernes vedtagelse.

Der er i kommentarerne til styrelsesloven og i Indenrigsministeri
ets cirkulærer nr. 64 af 28. april 1991 - jfr. ovenfor - anført, 
at der i stedet for godtgørelse af faktiske udgifter kan fastsæt
tes generelle godtgørelsessatser. Dette er tilfældet i Jægerspris 
Kommunes vederlagsregler. Heri står bl.a.:

"Over længere afstande kan kørsel i egen bil normalt kun godtgø
res, når de samlede udgifter for kommunen ikke derved bliver høje
re end ved anvendelse af offentlige trafikmidler."

og senere:

"Taksterne ved anvendelse af egen bil følger statens takster."

Reglerne for fastsættelse af godtgørelsen er derfor i god overen- 
stemmelse med hjemmelen i styrelsesloven.

Sagen forelægges økonomiudvalget til stillingtagen af om veder
lagsreglerne for Jægerspris kommune skal præciseres yderligere.

Jr. nr.: ---------
Besvaret:___
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Pkt.nr: 115
Journalnr 05*00 B.lbnr. 18802
Sagsbehandler : CGP Sagsid/lbnr, 5600 Fdm. init.

RADGIVERAFTALE VEDR. OMBYGNING AF FEMHØJ VANDVÆRK

Økonomi: kr. 165.000,-

Sagsf remstilling:
Femhøj vandværk er planlagt renoveret i 1995, og Kruger A/S er 
valgt som rådgiver på opgaven. Kruger A/S fremsender den 19. april 
forslag til ABR-aftale i forbindelse med projektering og tilsyn 
ved renoveringen.

Indstilling:
Aftalen fremsendes med anbefaling.

TU har behandlet sagen den 27,04*95, nr. 112,
Aftalen anbefales godkendt over for økonomiudvalget.

BESLUTNING:

Sagen til: & / t fé y ?
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Pkt.nr: 116
Journalnr.... : 82.01 B.lbnr0 18838
Sagsbehandler : JK Sagsid/lbnr. 5604 Fdm.

TILBUD OM KØB AF EJENDOMMEN MATR. NR. 4E, GERLEV 
BY, BELIGGENDE

Økonomi:
Sagsfremstilling:
NKT HOLDING A/S forespørger med skrivelse dateret d. 6. april 1995 
om Jægerspris kommune vil være interesseret i at købe ovennævnte 
ejendom, idet NKT ønsker at afhænde ejendommen.

Ejendommen er pr. 1/1-95 vurderet til 1.600.000 kr., heraf grund
værdi 427.900 kr.. Ejendommen er beliggende på et areal som er 
16.784 m2.

Indstilling:
Der ønskes økonomiudvalgets stillingtagen til om kommunen skal 
købe ovennævnte ejendom.

ovaret:

lr
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Journalnr.,.. : 83.09.00 B.lbnr. 18435
Sagsbehandler : AMI Sagsid/lbnr. 5540
VEDR. LEASING/KØB AF BILER TIL SUNDHEDSAFD.

Pkt.nr: 117

Økonomi t
Sagsfremstilling:
I budgettet er der afsat 180.000 kr. til indkøb / leasing af biler 
til Sundhedsafdelingen.
Vores 3 sygeplejebiler er fra henholdsvis 1984, 1990 og 1991. 
Madbilen er fra 1987, og der er efterhånden så store reparations
udgifter på alle bilerne, at det ikke kan indeholdes i de afsatte 
budgetmidler på vedligeholdelseskontoen.
Ud over det, mangler vi en ekstra bil, idet en del af personalet 
ikke har bil til rådighed i deres dagligdag. En ekstra bil vil 
betyde en besparelse vedr. udbetalt kilometergodtgørelse.
Sammen med økonomichef, Jan Kristiansen har vi haft kontakt med 
Ford i Frederikssund og Frederiksværk, som begge er kommet med 
tilbud på udskiftning af alle vores 4 biler samt indkøb af en ny 
personbil til Sundhedsafdelingen.
De økonomiske beregninger er foretaget af Jan Kristiansen, som 
anbefaler aftale med Ford forhandleren i Frederiksværk.
Økonomi- og skatteforvaltningen den 3. april 1995.
I følge tilbud fra Ford Frederiksværk, vil der skulle meddeles 
tillægsbevilling i 1995 på 169.700. Godkendelse af tillægsbevil
ling i 1995 vil få afledte besparelser fra 1996 og efterfølgende 
år som angivet i notat.
Sager har ikke været forelagt socialudvalget idet mødet den 28. 
marts 95 blev aflyst.
Indstilling:
Det indstilles, at der meddeles tillægsbevilling i 1995 på 169.700 
kr. som finansieres af kassebeholdningen. Samtidig nedskrives 
budgetterne fra 1996 og fremefter som angivet.
ØK har behandlet sagen den 11.04.95, nr. 91.
Økonomiudvalget anbefaler forvaltningens indstilling.
Byrådet har behandlet sagen den 18.04.95. nr, 98.
6 medlemmer (V, C, Johnna Hermansen) stemmer for 
økonomiudvalgets indstilling.
8 medlemmer (A, J) stemmer for at sagen undersøges nærmere
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omkring mulighederne for at indhente yderligere tilbud.

Britta Astadatter Nilsson undlod at stemme.

Økonomi- og skatteforvaltningen den 2. maj 1995.
Bilag eftersendes, idet der skal forhandles med yderligere 2 
bilforhandlere d.d.

Bosvaret:
til: "hf



Notat vedr* udskiftning af biler i sundhedsplejen

De/ er indhentet tilbud fra følgende forhandlere:

- Hyundai Jægerspris
- VW Frederikssund
- Ford Frederikssund
- Toyota Frederikssund
- Ford Frederiksværk

Med udgangspunkt i priserne, for hele perioden, er det umiddelbart kun 
interessant at kigge nærmere på VW, Toyota og Ford Frederiksværk.
Vedr. anskaffelse er VW det mest fordelagtige tilbud. Vedr. 
serviceudgifterne er Toyota klart den billigste. Det skal også nævnes, 
at Toyota's servicepriser er så lave, at de sammenholdt med 
anr''affelse klart er billigst.
Sundhedsafdelingen har i dag både VW og Ford hvorfor man har kendskab 
til disse biler. Toyota Starlet er blevet prøvet og bilen er for 
personalet hverken dårligere eller bedre end de 2 andre mærker.
Toyota Hiace som madbil er til gengæld, efter personalets mening, ikke 
så hensigtsmæssig. Dette gælder plads til føreren og plads vedr. 
indretning af varerum.
Det er sundhedsafdelingens opfattelse, at man bør handle både 
personbiler og madbil hos samme forhandler. Det skal i denne 
forbindelse nævnes, at det ikke er undersøgt om forhandlerne vil holde 
de udmeldte priser på brugte køretøjer såfremt der købes personbiler 
hos en forhandler og madbil hos en anden forhandler.
Endstillinq:
lederen af sundhedsafdelingen indstiller, at der indkøbes både 
>er^"nbiler og madbil hos Ford Frederiksværk.
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Journalnr.... : 06.03.00 B.lbnr. 18352
Sagsbehandler : CGP Sagsid/lbnr. 5537
NEDER DRÅBY RENSEANLÆG-LICITATION

Pkt.nr: 118

Økonomi:
Sagsfremstilling:
Der afholdes den 28. henholdsvis den 29. marts 1995 licitation 
vedr. arbejdet med om- og udbygning af Neder Dråby Renseanlæg:

28. marts 95 El-entreprise og pumpeleverance.
29. marts 95 Hovedentreprise, renseanlæg med tilknyttet

bassin.
Resultatet vil foreligge ved mødet.
Indstilling:
Til drøftelse.
Administrationen den 4. april 1995.
Teknik- og miljøudvalgets indstilling vil foreligge til 
økonomiudvalgets møde.
Teknik- og miljøudvalget har behandlet sagen den 06.04.95, nr. 64.
Det indstilles over for økonomiudvalget at entreprisen stor 
kr. 4.480.000, - overdrages til udførsel hos Skibby Entrepre
nør firma A/S, Skibby.
Pumpeleverancen indstilles overgivet til Desmi Pumper, Odense 
stor kr. 55.700, -
EL-arbejdet indstilles overgivet til N. Carlo Jensen, Skibby 
stor kr.
ØK har behandlet sagen den 10.04.95. nr. 93.
Teknik- og miljøudvalgets indstilling blev læst op på mødet. 
Økonomiudvalget godkender licitationsresultatet.
Teknisk forvaltning den 25. april 1995.
Det må konstateres, at der er sket en fejl med indstilling vedr. 
EL-arbejde, idet KL-service v/ Kr. Larsen, Jægerspris var billigst 
med et tilbud på kr.
Indstilling;
Fejlen korrigeres, idet lavestbydende indstilles til udførelse af 
arbejdet.
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TU har behandlet sagen den 27.04.95, nr. 111.
Indstillingen tiltrædes. Sagen forelægges for økonomiudvalget 
til godkendelse.

BESLUTNING:

Besvaret: ----------- -------

Sagen til:
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Journalnr.... : 16.20.00 B.lbnr. 18687
Sagsbehandler : AMI Sagsid/lbnr. 5582
ANSØGNING OM OPNORMERING AF HJEMMEHJÆPSTIMER 
TIL

Pkt.nr: 119

Økonomis
Sagsfremstilling:
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BESLUTNING:

t. n r ;

Besvaret:
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Journalnr.... : 81.36.00 B.lbnr. 18839
Sagsbehandler : MH Sagsid/lbnr. 5605
AFSKEDIGELSESSAG

Pkt.nr: 120

Økonomi:
Sagsfremstilling:
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Pkt.nr: 121
Journalnr.... : 00.01 B.lbnr. 1376
Sagsbehandler : LL Sagsid/lbnr. 1361 Fdm. init.
MEDDELELSER FRA:

Økonomi:
Sagsfremstilling;
a . Formanden
b. Øvrige medlemmer
c . Kommunaldirektør
BESLUTNING


